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VERSLAG ACTIE

Opening
De voorzitter opent de vergadering om 13.00 uur met een woord van welkom.
Hij deelt mee dat bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw Corbey, mevrouw 
Van  Steensel-van Hage, mevrouw Willemse en de heer Van Oeveren.

Mevrouw Waterlander is geen lid meer van de VV. Zij heeft zich bij haar man gevoegd, die 
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een betrekking in het buitenland heeft aanvaard. De voorzitter zal nagaan hoe haar afscheid 
kan worden georganiseerd.

1. Vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

1.a Toelating en beëdiging J.W.C. de Mooij
De heer Blijleven deelt mee dat de commissie voor het onderzoek van de geloofsbrieven 
heeft kennisgenomen van het proces-verbaal van de verkiezingsuitslag en heeft geconstateerd 
dat de geloofsbrief van de nummer 4 van de lijst van het CDA in orde is.
De commissie adviseert het lid ervoor te waken naast het lidmaatschap van het algemeen 
bestuur geen werkzaamheden te verrichten die een mogelijke schijn van belangen-
verstrengeling zullen kunnen oproepen. Overigens wijst de commissie er met nadruk op dat 
dit een eigen verantwoordelijkheid is van het lid.
De commissie stelt op basis van bovengenoemd onderzoek aan de VV voor de heer De Mooij 
toe te laten als lid van het algemeen bestuur.

De heer De Mooij legt de eed af.

1.b Benoeming secretaris – algemeen directeur
De heer Langeslag (waarnemend voorzitter) heet de heer en mevrouw Middendorp welkom.
Hij deelt mee dat 26 stemmen zijn uitgebracht, met als uitkomst dat de benoeming van 
mevrouw Middendorp unaniem is. 

Zonder beraadslaging stelt de VV het voorstel vast.

De waarnemend voorzitter deelt mee dat mevrouw Middendorp op 15 april in dienst treedt.
Hij vraagt haar om zich kort voor te stellen.

Mevrouw Middendorp bedankt het bestuur voor de benoeming en heeft veel zin in het werk 
als SAD. Haar voornaam is Mariël en zij is 44 jaar oud – zij heeft begrepen dat dat in 
Rijnland als jong wordt beschouwd. Zij komt uit Almelo, heeft in Leiden psychologie 
gestudeerd en later een master behaald bij een controllersopleiding. Na haar opleiding heeft 
zij een jaar in Spanje gewoond, waar zij erg heeft genoten van het aanbod aan eten en 
drinken.
Terug in Nederland heeft zij meerdere functies bij het Rijk vervuld, vanaf haar 28e in 
leidinggevende posities. Na ongeveer vijf jaar heeft zij gekozen voor een overstap naar 
gemeenten omdat het werk daar naar haar gevoel maatschappelijk relevanter is. Haar huidige 
functie is secretaris-directeur van de gemeente Rijswijk. De maatschappelijke betrokkenheid 
en de wil om resultaten bereiken die voor de toekomst relevant zijn, brachten haar ertoe om 
naar deze functie te solliciteren.

De waarnemend voorzitter bedankt de selectiecommissie en de adviescommissie voor hun 
inzet. Hij schorst de vergadering voor een korte kennismaking met en gelegenheid tot 
felicitaties aan de nieuwe SAD.

De waarnemend voorzitter draagt het voorzitterschap weer over aan de dijkgraaf.
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2. Spreekrecht
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

3.a Overzicht ingekomen stukken
De lijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

3.b Mededelingen
- De heer Langeslag deelt mee dat de heer Van Oeveren door D&H is voorgedragen voor 

het bestuur van de molenviergang Aarlanderveen als opvolger van de heer Hellinga. Hij 
wordt binnenkort benoemd. 

- De heer Langeslag deelt mee dat aan de VV  een uitnodiging is gestuurd om op 5 
februari om 20.00 uur in Gouda de gemeenteraadsleden te ontmoeten in het kader van het 
programma Stevige Stad. Hij hoort graag wie voornemens zijn daarnaartoe te gaan.
D&H hebben besloten om het kaderplan en het peilbesluit Gouda ter visie te leggen. 
B&W van Gouda informeren de raad en er worden informatieavonden voor betrokkenen 
georganiseerd. 

- De heer Van Dijk leest in de bijlagen van de brief van De Unie over aanpassing van het 
belastingstelsel dat het komende jaar geen wijziging valt te verwachten. Zijn D&H 
voornemens een klankbordgroep vanuit de VV te organiseren?
De heer Kastelein weet dat de mogelijkheden van het instellen van een landelijke 
klankbordgroep worden verkend. Later zal aan de orde worden gesteld wat Rijnland met 
betrekking tot dit onderwerp wil organiseren.

 
- De voorzitter deelt mee dat in overleg met de portefeuillehouder en de opsteller, de heer 

Schols, is besloten dat diens notitie over kunstwerken eerst in een commissie aan de orde 
wordt gesteld.

4. Hamerstukken
4.6.01 Uitvoeringskrediet defosfateringsinstallatie

De voorzitter deelt mee dat een notitie van toelichting is uitgebracht die onderdeel uitmaakt 
van de besluitvorming.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.02 Vaststellen peilbesluit Houtrakpolder 
Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.03 Vaststellen peilbesluit Polder de Velserbroek
Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.04 Vaststellen peilbesluit Zuid-Spaarndammerpolder
Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.05 Vaststellen peilbesluiten Polder Abessinië en Zuidzijderpolder 
Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast. 
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4.6.09 GR Slibverwerking 2009 - begrotingswijziging 2019 
De voorzitter deelt mee dat een nota van wijziging is uitgebracht die onderdeel uitmaakt van 
de besluitvorming.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.10 Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Belastingsamenwerking Gouwe-Rijnland 
(BSGR)
De voorzitter deelt mee dat een nota van wijziging is uitgebracht die onderdeel uitmaakt van 
de besluitvorming.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.11 Evaluatie frequentie en vorm bestuursrapportages 
De heer Stolk heeft een opmerking naar aanleiding van de rapportage. In de commissie BOD 
is een discussie gevoerd over indicatoren. Wil de portefeuillehouder de toezegging doen om 
aan de hand van de binnenkort verschijnende effectmonitor een voorstel te doen over de 
wijze waarop bij de eerstvolgende begroting van indicatoren gebruik kan worden gemaakt?
De heer Kastelein heeft erop gewezen dat de indicatoren verder worden ontwikkeld. Nadat 
de effectmonitor is verschenen, zal hij met de organisatie een voorstel voorbereiden over de 
wijze waarop de discussie in de VV over dit onderwerp kan worden ondersteund.

De voorzitter stelt vast dat dat een toezegging is.
Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

 T

4.6.12 Verlenging internationaal beleid 
De voorzitter deelt mee dat een notitie van toelichting is uitgebracht die onderdeel uitmaakt 
van de besluitvorming.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.13 Wijziging verordening rekenkamercommissie
De voorzitter deelt mee dat een kleine fout in de uitgebrachte nota van wijziging zal worden 
gecorrigeerd.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

4.6.14 Verordening financiële bijdrage fracties algemeen bestuur 2020
De voorzitter deelt mee dat een nota van wijziging is uitgebracht die onderdeel uitmaakt van 
de besluitvorming.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorstel vast.

5. PRESENTATIE AWZI HAARLEM WAARDERPOLDER 
Mevrouw Fierens licht toe dat dit de tweede stap in het besluitvormingsproces is, waarin  
inzicht en overzicht wordt geboden van de status van de AWZI. Een aantal VV-leden heeft 
deelgenomen aan de werkbezoeken en de bespreking, waarin is vastgelegd dat de 
besluitvorming stap voor stap zal plaatsvinden. In maart zal D&H het voorgestelde vervolg 
aanbieden.
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De heer Van Ooijen verzorgt een presentatie waarin hij toelicht waarom de AWZI moet 
worden aangepakt en welke keuzes daarin mogelijk zijn. De presentatie is bij de stukken in 
iBabs gevoegd.

Tijdens de presentatie wordt het volgende besproken.

De heer Stolk ziet dat criteria zijn opgesomd die belangrijk zijn voor de keus tussen 
renovatie en nieuwbouw die niet zijn meegenomen in de businesscase. De keus in techniek 
kan bij renovatie anders uitpakken dan bij nieuwbouw. Hoe wordt dan de verbinding gelegd?
De heer Van Ooijen komt daarop terug.

De heer Van Geest vraagt of de VV op het gebied van de kosten de verschillende opties 
krijgt voorgelegd.
De heer Van Ooijen komt daarop terug.

De heer Van Geest vraagt met welke afschrijvingstermijn wordt gerekend.
De heer Van Ooijen vraagt dit na en deelt mee dat de termijn 25 jaar is. 

De heer Stolk vraagt of 'de bandbreedte is 30%' betekent 'plus of min 15%' of 'plus of min 
30%'.
De heer Van Ooijen deelt mee dat in deze fase het laatste het geval is.

De heer Schols vraagt hoe lang het inregelen duurt.
De heer Van Ooijen weet dat dat in Utrecht twee jaar heeft geduurd. Mogelijk kan Rijnland 
dat sneller doen doordat kan worden geprofiteerd van de ervaringen die daar zijn opgedaan. 
Iedere grotere installatie heeft een opstartfase. Een voordeel van nieuwbouw is dat de oude 
installatie, zo goed en zo kwaad als dat gaat, tijdens de bouw door kan blijven draaien. 

De heer J. de Vries vraagt welk aandeel deze installatie heeft in de totale zuivering. Hij licht 
toe dat dat nuttige kennis is om te bepalen hoeveel totale vervanging van alle AWZI's 
ongeveer kost. 
De heer Van Ooijen deelt mede dat de capaciteit van deze locatie 300.000 inwoner-
equivalent is en dat de ordegrootte op rond 10% wordt geschat.

Mevrouw Stoop gaat ervan uit dat de investering wordt geleend, bijvoorbeeld bij de 
Waterschapsbank, en dan wordt afgelost. Wordt met de uitspraak dat kosten niet in het MJP 
zijn opgenomen, gedoeld op de hoogte van de afschrijvingskosten na deze collegeperiode?
De heer Van Ooijen bedoelt dat een belangrijk deel van de uitgaven van dit project buiten de 
huidige MJP-periode vallen.

Mevrouw Boomsma vraagt of CO2-besparing bij beton wordt meegenomen in de afwegingen 
tussen renovatie en nieuwbouw. Zij wil deze opties, waaronder ook circulair bouwen, 
expliciet benoemen.
De heer Van Ooijen licht toe dat direct voor de beste optie wordt gekozen als die relatief 
weinig extra geld kost. Als de benodigde extra middelen aanzienlijk zijn, wordt de keus aan 
de VV voorgelegd.

De heer Hermans had verwacht dat de businesscase veel concreter zou zijn, onder meer wat 
betreft de financiële consequenties van de verschillende keuzes. Zijn die gegevens al wel 
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beschikbaar?
De voorzitter licht toe dat het college in februari een principebesluit neemt over de voorkeur 
voor nieuwbouw of renovatie, op basis van de dan beschikbare informatie.
Alle stukken die daaraan ten grondslag liggen worden dan aan de VV verstrekt.

De heer Van Geest ziet de presentatie als een heldere eerste stap. Hij waarschuwt wel voor te 
veel snelheid in de besluitvorming bij een installatie die ongeveer 50 jaar mee moet gaan. Er 
kan pas worden besloten als alle alternatieven van een prijskaartje zijn voorzien.
Waarom zou een afschrijvingstermijn van 25 jaar worden gehanteerd voor een installatie die 
50 jaar meekan? 
Aparte sommen voor medicijnresten, eventuele duurzaamheid en grondstofterugwinning zijn 
voor de VV van groot belang voordat een definitief besluit wordt genomen.

De heer Démoed wil weten aan welke financiële knoppen kan worden gedraaid. Het MJP 
kan worden bijgesteld, maar er kan ook worden gekeken naar kostenbeperking. 
Verder valt hem op dat duurzaamheid wordt gepresenteerd als een keuze. Hij zou verwachten 
dat door de VV benoemde doelen worden ondergebracht in het krediet.

Mevrouw Fierens deelt mee dat is gekozen voor een eerste overview. In het college is het 
debat over de businesscase en de daaraan verbonden documenten, waaronder de second 
opinion, nog gaande. Al die documenten worden de volgende keer voorgelegd.
In alle vragen hoort zij terug dat de organisatie van het proces heel belangrijk is. Dat is nu 
ingericht als een voorstel; het college zal tussenstappen inlassen zodra het denkt dat dat 
relevant is. De reden dat het college voorstelt een feedbackgroep met VV-leden samen te 
stellen, is dat dat een extra mogelijkheid biedt om daar voeling over te houden.
In maart legt het college een principevoorstel voor, waarin een keus wordt gemaakt voor 
renovatie of nieuwbouw. De onderzoeken die daarna plaatsvinden hebben een open karakter: 
als daaruit naar voren komt dat de gekozen optie niet past bij de intentie en de vastgelegde 
uitgangspunten, komt D&H daar bij de VV op terug. Toch is het een groot besluit en daarom 
wil zij dat het door de VV wordt gedragen. Voor de komende vergadering wordt alle 
informatie verstrekt en op verzoek van fracties kunnen vooraf informatiebijeenkomsten 
worden georganiseerd. De VV kan in maart eventueel uitspreken dat zij zich nog een cyclus 
wil beraden.
Anderzijds is er ambitie om tempo te maken. Dit project kan weliswaar niet binnen één 
bestuursperiode worden afgerond, maar 13 jaar voorbereiding is natuurlijk te lang, dat zijn 
geleerde lessen van elders in het land.  
De opmerking over de afschrijvingstermijn neemt zij mee.
Wat is voorgelegd heeft alleen betrekking op de basis van de waterlijn. Als Rijnland een 
grondstoffenfabriek wil worden en als Rijnland iets met slib wil gaan doen, vergt dat 
afzonderlijke besluitvorming. Combinatie met PACAS is mogelijk.
Uit de businesscase blijkt welke acties op het gebied van het MJP mogelijk zijn. 

Mevrouw Boomsma is het met de heer Démoed eens dat het tijd wordt dat Rijnland 
duurzaamheid als vanzelfsprekend ziet, niet als optie. Deze ambitie is opgenomen in het 
coalitieakkoord en is in het MJP bekrachtigd. Wat zij zojuist opmerkte, zou daarom als 
uitgangspunt moeten worden toegevoegd.

De heer Van Geest is het eens met het toevoegen als uitgangspunt; wel is hij van mening dat 
iedere keer moet worden nagegaan wat inzet op duurzaamheid kost. Als de kosten exorbitant 
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zijn, dient toepassing te worden heroverwogen.

Mevrouw Boomsma is het daarmee eens. Wel is het de vraag welke systematiek moet 
worden toegepast. Het begrip “maatschappelijke kostenindicator” kan worden toegevoegd.
De discussie hierover behoeft aparte aandacht.

De heer W. de Vries vraagt of het beheer en onderhoud wordt uitbesteed. 

Mevrouw Fierens wijst erop dat er beleid is geformuleerd op het gebied van energie. Zij zou 
als uitgangspunten duurzaamheid en energiezuinigheid willen opnemen. Er is bijvoorbeeld 
voor PACAS gekozen omdat dat de energiezuinigste vorm van medicijnrestenverwijdering 
is. Als de financiële verschillen tussen keuzes erg groot zijn, is het goed gebruik om de VV te 
raadplegen.

De heer Van Ooijen deelt mee dat uitbesteding van beheer en onderhoud op dit moment niet 
is voorzien maar dat dat wel een keus kan zijn.
Alle extra technische voorzieningen die kunnen worden ingezet om duurzamer te opereren, 
zullen aan de VV worden voorgelegd, met gegevens over kosten en baten. Het reguliere 
proces wordt zo duurzaam mogelijk ingericht.

De heer Van Geest heeft zojuist vernomen dat de marges plus of min 30% zijn en hoort nu 
dat ook nog eens de kosten van extra technische voorzieningen apart worden voorgelegd. Dat 
totaal is te groot om een gedegen besluit te kunnen nemen. De keuzemogelijkheden dienen 
eerst apart te worden nagelopen en pas daarna kan de definitieve businesscase worden 
vastgesteld.

De heer Revet merkt op dat het goedkoper kan zijn om bij voorbaat rekening te houden met 
inzet op het gebied van duurzaamheid dan die achteraf toe te voegen. Is de basis generiek 
genoeg om die toevoegingen te kunnen doen?

De heer Démoed geeft er de voorkeur aan dat ramingen worden gebaseerd op de afspraken in 
het coalitieakkoord. Als sommige kosten dan erg hoog uitvallen, kan er worden bezuinigd.
Dat uitgangspunten als opties worden meegenomen, is wat hem betreft niet de juiste 
benadering.

De voorzitter vraagt de VV om het college, gegeven de bespreking, de ruimte te geven om 
een besluit aan de VV voor te leggen, die in maart besluit of daarover op dat moment kan 
worden besloten en zich kan uitspreken over de fasering.

De heer Kastelein licht toe dat het schap zich moet houden aan wettelijke regels op het 
gebied van afschrijvingstermijnen. 
Er is gevraagd om een businesscase over het bouwen van een zuivering sec. Rijnland kan 
daar zaken aan toevoegen.

De voorzitter stelt vast dat de VV instemt met zijn voorstel en sluit de bespreking af. 
Hij deelt mee dat ten gevolge van een technische storing de vergadering extern niet kan 
worden gevolgd.
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6 BESLUITVORMINGSNOTA'S
6.06 Uitvoeringskrediet vervangen kwaliteitsinstrumenten

De heer Revet heeft eerder zijn zorg geuit over de mogelijkheid dat Rijnland slechts één 
leverancier aanwijst. Hij vertrouwt erop dat dat aspect wordt meegenomen in het 
verwervingstraject.

De heer Démoed ziet uit naar de afgesproken nadere bespreking. Deze opmerking is 
algemeen geldend, dus ook voor de andere agendapunten waar die betrekking op heeft.
Zijn fractie stemt in met het voorstel; het voorbehoud is bekend.

De heer Knapp deelt mee dat zijn fractie instemt met het voorstel. Hij wil met de 
portefeuillehouder verder spreken over de relatie tussen kredietvoorstellen en de bestuurlijke 
context. Hij vraagt op dat punt een toezegging te doen.

De heer Stolk ziet graag duidelijkheid over plannen. Als er voorstellen worden gedaan voor 
uitbreiding van het instrumentarium, wil zijn fractie weten wat dat oplevert en wat dat 
organisatorisch/personeelsmatig betekent. 

Mevrouw Fierens heeft begrepen dat er behoefte is aan een andere inrichting van de 
voorstellen. Er is een budget beschikbaar gesteld van € 40 miljoen om de basis op orde te 
krijgen. Het hoe en waarom is binnen de organisatie inzichtelijk, maar voor de VV 
onvoldoende transparant. Dat trekt zij zich aan en zij zal zich daarop bezinnen. 
Een ander zorgpunt is dat investeringen wel door moeten gaan omdat Rijnland er niet altijd 
in slaagt om die binnen de afgesproken termijn te realiseren.
Op een gegeven moment wordt een keus gemaakt voor een bepaald merk, maar dat heeft niet 
tot gevolg dat Rijnland daar voor altijd aan vastzit.
Een nieuwe aanvraag voor uitbreiding van het instrumentarium is in voorbereiding. Zij neemt 
de suggesties van de heer Stolk met betrekking tot de impact van de uitbreiding van 
kwaliteitsinstrumenten op de organisatie en personeel hierin mee.

De heer Knapp vraagt of de € 3,9 miljoen van deze aanvraag vallen onder het budget Basis 
op orde.

Mevrouw Fierens herinnert eraan dat is afgesproken dat een inhaalslag in de waterketen 
wordt gemaakt. Daar is een budget aan gekoppeld en daar komen kredietvoorstellen uit 
voort.

De heer J. de Vries begrijpt hieruit dat het budget van € 40 miljoen deels al is geoormerkt. 
Hij vraagt om dat te duiden.
De voorzitter legt dit verzoek bij de heer Kastelein (penningmeester) neer.

De voorzitter merkt op in het overleg met de fractievoorzitters adviezen te ontvangen over 
de gang van zaken in commissies en VV. Daarin is aan de orde gekomen of stukken voldoen 
aan de informatiebehoefte van de VV. Het is in het belang van de organisatie om daarin een 
gemene deler vast te stellen en hij heeft daartoe afgesproken dat een aantal fractievoorzitters 
en hij bespreken wat de behoefte is van de VV in deze nieuwe samenstelling. Zo nodig 
worden dan de staande afspraken aangepast

Zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorliggende voorstel vast.
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6.07 Uitvoeringskrediet PACAS
De voorzitter memoreert dat een nota van toelichting is uitgebracht.

Zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorliggende voorstel 
vast.

6.08 Voorbereidingskrediet asbest inventarisaties
De voorzitter deelt mee, bij afwezigheid van zowel mevrouw Willemse als mevrouw Van 
Steensel, dat is gevraagd of er een protocol bij Rijnland is voor het geval medewerkers 
zouden zijn blootgesteld aan asbest. Ten eerste is van blootstelling geen sprake geweest. 
Rijnland beschikt wel over een bestendige beleidslijn hoe in dergelijke situaties moet worden 
gehandeld. Ondertussenwordt er gewerkt aan protocollering.

De heer Van Geest heeft uit de beantwoording in de commissie de indruk overgehouden dat 
eigen werknemers door Rijnland anders worden behandeld dan ingehuurde medewerkers. 
Zijn fractie is van mening dat dat niet kan en dat was ook de aanleiding voor de vraag van 
mevrouw Willemse.
De voorzitter deelt mee dat beide vragen zijn beantwoord. Protocollering volgt.

De heer Knapp deelt mee dat zijn fractie inventarisatie ondersteunt. Mogelijk leidt die tot 
concrete plannen en die zal zijn fractie kritisch beschouwen, omdat zij het college wil 
aanmoedigen om die aanpak in lijn te brengen met die van andere waterschappen. Zijn fractie 
is er voorstander van dat acties beperkt blijven tot die momenten dat renovatie aan de orde is.
Met deze stemverklaring stemt zijn fractie in met het voorstel.

Zonder hoofdelijke stemming stelt de VV het voorliggende voorstel vast.

6.15 Benoeming lid commissie Voldoende Water en Waterkwaliteit
Zonder beraadslaging en zonder stemming stelt de VV het voorliggende voorstel vast.

7. NOTULEN VAN DE VV-VERGADERING 20 november 2019 
De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 

De voorzitter merkt op dat de toezegging dat er een presentatie over marktverkenning voor 
de overgang van correctief naar preventief onderhoud wordt verzorgd, reeds is ingevuld en 
dus is afgedaan.
Met deze correctie wordt de toezeggingenlijst goedgekeurd.

8. Rondvraag
- De heer Van Dijk deelt mee dat bewoners van de Leidsebuurt in Haarlem, net als 

bewoners van Gouda, worden geconfronteerd met verzakkingen. Is het college met hem 
van mening dat Rijnland ook die gemeente en de bewoners kan steunen in het vinden van 
oplossingen in de vorm van expertise over het drukken van kosten van herstel?
De heer Langeslag deelt mee dat in het Platform Slappe Bodems wordt gewerkt aan een 
nationaal kennisprogramma bodemdaling. Een van de acties is om zo veel mogelijk 
kennisinstituten daarbij te betrekken, met als doel de kennis uit te dragen. In Gouda 
draagt het Rijk via de regiodeal financieel bij en een van de voorwaarden daarin is dat 
opgedane kennis en ervaring worden verspreid. Hij zal de gemeente Haarlem hiervan op 
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de hoogte stellen.

- De heer Knapp brengt de complimenten over voor al het werk dat rond Citrix is verricht.

- De heer Roorda vraagt of het concept publiekprivate samenwerking mogelijk op de 
AWZI Haarlem Waarderpolder kan worden toegepast.
De voorzitter deelt mee dat het DB deze vraag meeneemt. T

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 15.15 uur.

Vastgesteld, 25 maart 2020.

R.A.M. van der Sande,
dijkgraaf

mw. C.M. van de Wiel,
secretaris


